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Plats och tid Ovalen, Stadshuset klockan 08:30 – 12:00 

Beslutande Sven-Gösta Pettersson, ordförande 

Ulla Persson, SN 

Margith Ström, FUB 

Christer Karlsson, ersättare för Anita Rönnbäck, SRF 

Laila Stålnacke, FSN 

Börje Karlsson, HSO/IFS 

Tord Eliasson, Diabetesföreningen  

Eva Lundström, Allergiföreningen 

Monica Nyman Björklund, HRF 

Lennart Thelin, ersättare för Anita Berglund, Piteå HjärtLung 

Peter Forss, BUN 

Thomas Hedlund, Piteå älvdal Neuro 

Ann-Katrin Sämfors, Kultur- och fritid 

Anders Lundkvist, KS 

Agneta Nilsson, Samhällsbyggnadsnämnden 

 

Övriga deltagande 
 

Tomas Nilsson, avd chef Stöd och omsorg 

Gun-Britt Wiksten, sekreterare 

 

Tillgänglighetsansvariga: Lars Holmberg, byggnadsinspektör och Lars 

Lundberg, handläggare, BUN 

Utses att justera 

 
 

Justeringens plats och tid  

Underskrifter Sekreterare  Paragrafer § 1 - 12 

  Gun-Britt Wiksten 

 

 

 Ordförande   
  Sven-Gösta Pettersson  

 Justerande 
Börje Karlsson, HSO/IFS  

    
Anslag/Bevis 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ  Kommunala tillgänglighetsrådet  

Sammanträdesdatum  2018-03-08  

Anslags uppsät-

tande 

  Anslags 

nedtagande 
      

Förvaringsplats 

för protokollet 
 Socialtjänsten 

    

Underskrift    
 

 

 

 
          Utdragsbestyrkande 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 1 

 

Mötet öppnas 

 

Sven-Gösta Pettersson, ordförande hälsar alla välkomna till dagens möte och 

förklarar mötet öppnat. En presentationsrunda görs. Tomas Nilsson, ny tf avd 

chef vid Stöd och omsorg berättar att han tillträdde sin tjänst som avd chef den 

12 februari 2018. Kommer senast från samhällsbyggnadsnämnden – kompetens-

försörjning/arbetsmarknadsenheten. Har sitt hjärta i socialtjänsten och dess 

frågor.  

 

______ 

 

 

KTR § 2 

 

Fastställer dagordning 

 

Dagordningen godkänns. 

 

________ 

 

 

KTR § 3 

 

Val av justerare 

 

Till justerare utses Börje Karlsson, HSO/IFS 

 

________  
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 4 

 

Föregående protokoll 

 

Föregående protokoll från den 30 november 2017 lades till handlingarna. 

 

______ 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 5 

 

Tillgänglighet  

 

Lars Holmberg, byggnadsinspektör undrar om rådet har något förslag på vart 

nästa tillgänglighetsvandring ska göras? 

 

Sven-Gösta Pettersson tycker att föreningarna får tänka på saken och meddela 

Gun-Britt Wiksten när de kommer på något, så meddelar Gun-Britt exempelvis 

Anna Stamblewski, samhällsplanerare. 

 

______ 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 6 

 

Föreningsbidrag 

 

Tomas Nilsson, avd chef Stöd och omsorg berättar att i dokumentet ”Ett Piteå 

för alla” finns en punkt om jämställdhet, vilket innebär att kvinnor och män, 

pojkar och flickor har samma rättigheter, skyldigheter och möjligheter. Social-

nämnden har fått i uppdrag utifrån handlingsplanen om mångfald att se över 

hur jämställdhet kan få en roll i föreningsbidraget, därför är det bra om alla 

föreningar rapporterar in antal män och kvinnor i årets ansökan.  

Lennart Thelin, Piteå HjärtLung har gjort uppdelningen på män och kvinnor 

som han lämnar till Gun-Britt Wiksten. 

 

Föreningarna önskar få föreningsbidraget utbetalt tidigare på året och inte i 

juni. Carina Westbom, verksamhetsutvecklare har fått i uppdrag att se över 

riktlinjerna för föreningsbidrag. 

 

Lennart Thelin säger att på länsnivå betalar de ut halva bidraget tidigt på året 

och resten i augusti. 

 

Margith Ström, FUB undrar om inte ansökan om föreningsbidraget för 2018 

och som betalas ut i juni 2018, att samma summa skulle kunna utgå i jan 2019. 

Ansökan 2019 betalas ut i jan 2020. o.s.v. 

 

Christer Karlsson, SRF säger att SRF har ofta sitt årsmöte någon gång mellan 

januari – mars, och då borde föreningsbidraget kunna utbetalas i maj. 

 

Lennart Thelin, Piteå HjärtLung tycker att bidraget ska höjas, för när höjdes det 

sist? 

 

Sven-Gösta Pettersson tycker att det kan vara dags att se över. 

 

______ 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 7 

 

Förenings- och förvaltningsstunden 

Frågor från föreningarna 

 Fonder som ska avvecklas 

Sven-Gösta Pettersson hälsar Carmen Karlsson, ekonom välkommen. 

Carmen berättar att socialförvaltningen har fått i uppdrag tillsammans 

med ekonomiavdelningen att ta fram förslag för förbrukande av medel i 

donationsfonder utifrån de beslut Länsstyrelsen fattat. Förslagen ska 

motsvara de ursprungliga ändamålen för respektive fond/stiftelse. 

Se bilaga 1 vilka fonder som berörs och vilket syfte varje fond har.  

 

Monica Nyman Björklund, HRF undrar om det kommer någon in-

formation om hur man kan ansöka från fonderna? 

 

Carmen säger att socialtjänsten, kultur och fritid och barn- och utbild-

ningsnämnden kommer att annonsera gemensamt om hur man kan an-

söka ur fonderna. 

 

 Berggatan – mögel 

Tomas Nilsson berättar att lägenheterna där brukarna bor och där per-

sonalen vistas, inte är i otjänligt skick enligt de undersökningar som är 

gjorda i byggnaden, men huset är i stort renoveringsbehov. Stöd och 

omsorg tittar på andra alternativ för samtliga brukare på Berggatan. Just 

nu pågår en dialog med Part AB som ska bygga lägenheter uppe vid 

Acusticum. Kontakterna med Munksundsbo fortsätter och Tomas ska 

träffa Munksundsbo på måndag. Dialogen har blivit bättre.  

 

Eva Lundström, allergiföreningen säger att det finns en risk när männi-

skor vistas i sådana lokaler att en del kan drabbas av korsallergi. 

 

 Handikapparkeringar på Rådhustorget 
Tomas Nilsson har varit i kontakt med samhällsbyggnadsförvaltningen 

och där säger man att det inte finns något beslut att stänga av trafiken 

över rådhustorget. Eventuellt kommer rådhustorget att på prov stängas 

av en till två månader. Några handikapparkeringar kommer varken att 

tas bort eller lägga till några nya. 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

 KTR § 7, forts 

 

Förenings- och förvaltningsstunden 

Frågor från föreningarna 

 

 Handikapparkeringar på Rådhustorget 
Thomas Hedlund, Piteå älvdal Neuro undrar hur det blir om det är fullt 

på handikapparkeringarna och han måste ställa sig på en vanlig P-plats, 

måste han betala då? Han har ju handikapparkeringstillstånd som han 

lägger fram i bilen i vanliga fall.  

 

Anders Lundkvist, KS, Sven-Gösta Pettersson, ordförande, Tomas 

Nilsson, avd chef, Stöd och omsorg och Agneta Nilsson, Samhälls-

byggnadsnämnden tar med sig frågan. 

 

______ 

 

Eva Lundström, allergiföreningen undrar hur man gör när tekniken inte 

fungerar och inte heller kortbetalning när man ska parkera? 

 

Anders Lundkvist, KS säger att all teknik kan missa och då får man lösa 

det då. 

 

 Kötid till särskilda boenden och daglig verksamhet 

Tomas Nilsson berättar att det är sex personer som står i kö till särskilt 

boende. En person av dessa kommer att erbjudas plats under mars-april. 

 

______ 

 

Margith Ström, FUB undrar hur det är med ”Krisberedskapen” för våra stöd- 

och omsorgsboenden? 

 

Tomas Nilsson säger att samtliga 290 kommuner har fått i uppdrag för ökad 

krisberedskap i Sverige, hur gör vi, vid en mindre eller större kris. 

Samtliga förvaltningar i kommunen jobbar för att kunna trygga våra brukare 

vid en krissituation. 

 

______ 
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KTR § 7, forts 

 

Förenings- och förvaltningsstunden 

 

Margith Ström, FUB berättar att vid deras sista årsmöte framkom det att det är 

lång väntetid för brukare när de ska åka från Furunäsets dagliga verksamhet, 

har även hänt att en person inte fått hjälp med att spänna fast bilbältet. 

 

Vid ett studiebesök i Östersund berättade de att de kör arbetsresor själva. 

 

Margith säger att tidigare utbildades taxichaufförer om olika funktionsnedsätt-

ningar. Idag har taxi stor genomströmning av chaufförer, vilket gör att taxi inte 

hinner ha utbildningar som tidigare. Margith menar att enklare utbildningar 

borde de ändå kunna ha för sina chaufförer. 

 

Tomas Nilsson säger att de utreder och tittar på om kommunen ska börja köra 

egna arbetsresor till och från daglig verksamhet, men inte resor med special-

fordon. 

 

______ 

 

Margith undrar: Vid en kris, vad händer med de som har Svensk Dos?  

 

______ 

 

 

Ann-Katrin Sämfors, kultur- och fritid berättar att broschyren ”Fritid för alla” 

(Fralla) är uppdaterad. Det är en broschyr för barn, unga och vuxna i behov av 

särskilt stöd. 

 

En handlingsplan om friluftsliv har tagits fram. Behöver tas av fler nämnder 

som samhällsbyggnadsnämnden och utbildningsnämnden.  

 

______ 

 

 

Laila Stålnacke, fastighets- och servicenämnden berättar att storköket på 

Solanderskolan i Öjebyn kommer att laga och leverera mat till Luleås äldre- 

boenden och hemtjänst. Samarbete med Luleå kommun kör 3 ggr/v.  

 

______ 
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KTR § 7, forts 

 

Förenings- och förvaltningsstunden 

 

Margith Ström, FUB undrar om det finns något att informera om när skolan ska 

flyttas från Norrmalm?  

 

Anders Lundkvist, KS säger att allt ska flyttas till Christinaskolan, vet inga 

detaljer eller om verksamheterna kommer att rymmas i befintliga lokaler eller  

om det måste byggas nytt. 

 

Margith Ström, FUB undrar om man kommer att få lämna synpunkter, förr 

fanns Hem och skola. 

 

Anders Lundkvist säger att de diskuterar nu, vet inget mer i dagsläget. 

 

______ 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 8 

Framtidens Stöd och omsorg 

 

Tomas Nilsson säger att det inte finns något nytt att informera om 

Framtidens Stöd och omsorg. Tjänstemännen har inget tydligt uppdrag idag. 

 

Christer Karlsson, SRF undrar om brukarperspektivet finns med? 

 

Sven-Gösta Pettersson berättar att Framtidens Stöd och omsorg hade uppstart i 

maj 2013. Hur ser Framtidens Stöd och omsorg ut om 10 år. Det har ”hackat” 

på vägen, nästan alla i arbetsgruppen är utbytta på grund av olika anledningar. 

Det sista som gjordes var en medborgardialog. 

 

______  
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KTR § 9 

 

Socialnämndens underskott 

HRM-rapport 
 

Anders Lundkvist berättar att under hösten 2017 gjordes en övergripande ge-

nomlysning av verksamheten inom socialtjänsten, Piteå kommun. 

 

 Röda siffror under flera år 

 Flera granskningar och utredningar har genomförts 

 Fortsatt röda siffror 

 Uppdrag av kommunchefen att genomföra en övergripande genomlys-

ning 

 Översiktligt 

 Lyssna in chefers, medarbetares, brukares och politikers tankar och 

ideér 

 

 Resultat från samtalen  

 Brister i styrning i ledning, politik och förvaltning 

 Låg tillit och förtroende till varandra 

 Oklarheter kring politikens Vad och förvaltningens Hur 

 Ekonomiska förutsättningarna är otillräckliga 

 Outvecklat analysarbete 

 Avsaknad av omvärldsbevakning och kompetensutveckling 

 Överlag nöjda brukare och anhöriga 

 Analysarbete på ekonomin 

 

HRMs rekommendationer 

 

1. Stärk och synliggör styrning och ledning för politiker och tjänstemän 

2. Tydliggör politikens och tjänstemännens roller och ansvar 

3. Stärk relationer och skapa tillit och förtroende mellan politiker och 

tjänstemän 

4. Säkra resursfördelningen för socialtjänsten 

5. Ta kontrollen över ekonomin viktigt enligt HRM 

6. Stärk det systematiska kvalitetsarbetet att omfatta alla medarbetare 

7. Stärk socialtjänsten status och stolthet 

8. Förbättra arbetsmiljön 

9. Stärk socialtjänsten som attraktiv arbetsgivare 

10. Fortsätt med ert uthålliga innovationsarbete 
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KTR § 9, forts 

 

Socialnämndens underskott 

HRM-rapport 

Nuläge 

 

Kommunchefen har uppdrag av kommunstyrelsen, KS att återkomma med åt-

gärdsförslag. 

 

Kommunledningsförvaltningen ger extra support till socialförvaltningen. 

 

En fördjupad genomlysning av ekonomin genomförs av en extern konsult. 

 

Ska komma till en åtgärdsplan. 

 

Rapporten ska vara klar inom några veckor. Konsulten träffar Tomas Nilsson 

till veckan, har träffat alla ledamöter. 

 

Laila Stålnacke, fastighets- och servicenämnden undrar hur vi ligger till i för-

hållande till andra kommuner? 

 

Tomas Nilsson, avd chef, Stöd och omsorg säger att tittar vi totalt vad vi kostar 

i Piteå har vi billig kostnad per individ mot motsvarande kommuner. I försörj-

ningsstöd, missbruk och bland barn och unga ökar volymerna och då ökar även 

kostnaderna. 

 

Börje Karlsson, HSO/IFS anser att man måste se till helheten, måste titta på 

allt, skola och socialtjänsten, att sätta in hjälp i tidigt skede. 

 

Tomas Nilsson säger att det är frivilligt att ta emot stöd och insatser från social-

tjänsten om det inte är tvångsrelaterat. 

 

Anders Lundkvist, KS säger att det finns en bra samarbete med polisen. Det är 

ett långsiktigt arbete. 

 

______ 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 10 

 

Övriga frågor 

 

Val av ersättare till kommunala tillgänglighetsrådets arbetsutskott för Mats 

Vikgren som har avsagt sig uppdraget. 

 

Sven-Gösta Pettersson berättar att vid förra sammanträdet den 30 november 

2017 valdes Tord Eliasson, diabetesföreningen som ersättare för Mats Vikgren 

i kommunala tillgänglighetsrådets arbetsutskott. Vid protokollskrivandet upp-

täcker Gun-Britt Wiksten att Tord Eliasson redan sitter som ersättare för  

Margith Ström i kommunala tillgänglighetsrådets arbetsutskott, därför måste en 

ny väljas idag. Nytt förslag från föreningarna är: Thomas Hedlund, Piteå älvdal 

Neuro. 

Beslut: Thomas Hedlund, Piteå älvdal Neuro väljs som ersättare för Mats 

Vikgren i kommunala tillgänglighetsrådets arbetsutskott. 

 

______ 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KTR § 11 

 

Nästa möte 

Kommunala tillgänglighetsrådets arbetsutskott blir fredag den 25 maj 2018, 

klockan 09:00 i Tomas Nilssons arbetsrum på våning 2, Stadshuset.  

På grund av att dörrarna är låsta mellan avdelningarna på stadshuset, vill jag att 

ni går in vid entré 3, närmast Svartudden och sätter er ner och väntar vid  

Receptionen på Försörjningsstöd, så kommer jag och hämtar er där. 

Ingen kallelse skickas ut för arbetsutskottet.  

 

Kommunala tillgänglighetsrådet blir torsdag den 7 juni 2018, klockan 08:30 i 

Ovalen vid Stadshusets entré.  

 

______ 

 

 

KTR § 12 

 

Avslutning 

 

Sven-Gösta Pettersson, ordförande avslutar mötet. 

 

______ 

 


